
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 5 DE JUNY DE 2008

Número de sessió: P/08/2008
En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 5 de

juny de 2008, es reuneix a dos quarts i dos minuts de deu del vespre el Ple de
l’Ajuntament de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Lluís
Verdaguer i Vivet, del grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb
assistència dels Regidors següents: senyor Albert Ledesma i Castelltort, senyora
Imma Codony i Soler, senyora Rosa Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí,
senyora Montserrat Casals i Saborit, senyor Joan Bruy i Riera i senyor Ramon Sayós i
Serra, del grup polític municipal de CiU, i senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Jordi
Freixas i Codina, senyora Rosa Morales i Sánchez, senyor Lluís Rodríguez i Rufart i
senyora Carme Coll i Madriguera, del grup polític municipal d’Esquerra Republicana de
Catalunya (ERC), a l’objecte de realitzar sessió ordinària en primera convocatòria
corresponent al mes de juny. La Regidora senyora Rosa Morales i Sánchez, del grup
polític municipal d’ERC, justifica la seva inassistència.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR, SI S’ESCAU, LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Verdaguer pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de les actes de
les sessions anteriors del Ple de l’Ajuntament de Taradell realitzades el dia 15 de maig
de 2008 sessió ordinària, número de sessió P/06/2008, i el dia 15 de maig de 2008
sessió extraordinària, número de sessió P/07/2008 EXTRA, segons estableix l’article
91.1 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF).

Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, l’Alcalde proposa
al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de les actes de les sessions del Ple de l’Ajuntament
de Taradell realitzada el dia 15 de maig de 2008 sessió ordinària, número de sessió
P/06/2008, i el dia 15 de maig de 2008 sessió extraordinària, número de sessió
P/07/2008 EXTRA.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:



S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de
CiU; vots en contra, cap (0); abstencions, quatre (4), del grup d’ERC; sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta,
complint-se el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR, SI S’ESCAU, DECLARAR DESERTA LA SUBHASTA
PÚBLICA PER A L’ALIENACIÓ INDEPENDENT DE 4 SOLARS
MUNICIPALS, EL PLEC DE CLÀUSULES ECONÒMICOADMINISTRATIVES
PARTICULAR QUE HA DE REGIR LA NEGOCIACIÓ I VENDA DIRECTA
PER A L’ALIENACIÓ INDEPENDENT DE 4 SOLARS MUNICIPALS, I LA
CONVOCATÒRIA DE LA LICITACIÓ

PART EXPOSITIVA:
Atès que el proppassat dia 13 de maig de 2008 es va celebrar licitació per a la

venda independent mitjançant subhasta pública d’uns bens patrimonials, quatre solars
municipals, de l’Ajuntament de Taradell, situats al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n,
parcel·les núms. 24, 25, 26 i 27, del plànol parcel·lari del Pla Parcial de la Coma del
Reig de Taradell, qualificats urbanísticament com a sòl urbà i jurídicament com a bé
patrimonial de propis, expedient núm. 1/2008-béns.

Atès que a la dita licitació no es va presentar cap proposició, declarant-se
provisionalment deserta la subhasta, segons l’acta aixecada a l’efecte, i atès que no
s’ha presentat cap reclamació.

Vist l'article 209.3, en relació als casos excepcionals determinats en l'article
206.3.a), de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya,
limitació del mercat immobiliari, i per aplicació analògica amb l'article 154.c), en
harmonia amb els articles 153 i 159, de la Llei 30/2007, de 30 de novembre, de
Contractes del Sector Públic, que permet aplicar el procediment de selecció del
contractista negociat i la forma d'adjudicació del contracte directa, i vistes les demés
disposicions legals d’aplicació, i l’informe favorable de Secretaria-Intervenció i el plec
de clàusules redactat a l’efecte.

Examinat l'expedient instruït, d'acord amb la normativa citada, per a la venda
independent dels quatre solars municipals citats.

Atès que les dites parcel·les estan qualificades urbanísticament com a sòl urbà i
jurídicament com a béns patrimonials de propis i inscrites al Registre de la Propietat de
Vic.

Atès que la valoració pericial total, 560.236,30 euros, no excedeix del 25%, dels
recursos ordinaris del pressupost consolidat de la Corporació per a 2008, 924.856,75
euros, segons certificació de Secretaria-Intervenció.

Atès que la venda es justifica en la no adscripció a una funció específica, ni
estant prevista en un futur immediat, i en la necessitat de nodrir el pressupost
municipal.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:



PART DISPOSITIVA:
Primer.- Aprovar la declaració de validesa de la licitació i declarar definitivament

deserta la licitació de la subhasta per a l’alienació independent dels quatre solars
municipals situats al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n, parcel·les núms. 24, 25, 26 i 27,
del plànol parcel·lari del Pla Parcial de la Coma del Reig de Taradell, expedient núm.
1/2008-béns.

Segon.- Aprovar nova alienació, mitjançant tramitació ordinària, procediment de
selecció del contractista negociat sense publicitat prèvia i forma d'adjudicació per venda
directa, dels quatre solars municipals de forma independent, de l’Ajuntament de
Taradell, situats al C/ de Mn. Cinto Verdaguer, s/n, parcel·les núms. 24, 25, 26 i 27, del
plànol parcel·lari del Pla Parcial de la Coma del Reig de Taradell, qualificats
urbanísticament com a sòl urbà i jurídicament com a bé patrimonial de propis, i que han
estat valorades per l'Arquitecte Municipal amb les següents dades: Parcel·la núm. 24 de
superfície 221,79 metres quadrats: 155.192,40 euros, més 16% d’IVA 24.830,78 euros,
el que fa un total de 180.023,18 euros. Parcel·la núm. 25 de superfície 144,03 metres
quadrats: 124.020,00 euros, més 16% d’IVA 19.843,20 euros, el que fa un total de
143.863,20 euros. Parcel·la núm. 26 de superfície 144,03 metres quadrats: 124.020,00
euros, més 16% d’IVA 19.843,20 euros, el que fa un total de 143.863,20 euros. Parcel·la
núm. 27 de superfície 258,02 metres quadrats: 157.003,90 euros, més 16% d’IVA
25.120,62 euros, el que fa un total de 182.124,52 euros, expedient núm. 1/2008-béns-
neg.

Tercer.- Aprovar el plec de clàusules econòmicoadministratives particular que ha
de regir la licitació, disposant que es publiqui durant un termini de vint dies hàbils,
comptats des de l’endemà de la inserció última del corresponent Edicte al BUTLLETÍ

OFICIAL DE LA PROVÍNCIA i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, aprovant
tanmateix la convocatòria de la licitació simultàniament, tal com disposa l’article 122.2
del RDL 781/1986, de 18 d’abril.

Quart.- Donar-ne compte a la Generalitat de Catalunya, Departament de
Governació, abans de la resolució definitiva, d’acord amb el que disposa l’article 40.1.c)
del Reglament del Patrimoni del Ens Locals.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. El senyor Casassas pregunta que si
algú fa una oferta més baixa es pot vendre igualment, responent el senyor Ferrer que
no.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de
CiU; vots en contra, cap (0); abstencions, quatre (4), del grup d’ERC; sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta,
complint-se el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR, SI S’ESCAU, INICIALMENT LA MEMÒRIA VALORADA DE
L’OBRA LOCAL ORDINÀRIA “AMPLIACIÓ I REFORMA DE LA
BIBLIOTECA DEL CENTRE CULTURAL COSTA I FONT”

PART EXPOSITIVA:



Atès que l’Arquitecte senyor Àngel Biurrún i Contreras, ha redactat, a instància
municipal, la memòria valorada de l’obra local ordinària “Ampliació i reforma de la
Biblioteca del Centre Cultural Costa i Font”, amb un pressupost de contractació de
439.224,14 euros, IVA no inclòs (509.500,00 euros amb el 16% d’IVA).

Atès que aquesta memòria valorada no té previsió pressupostària al pressupost
general per a 2008, i que el pressupost de contractació total també ultrapassa el 10%
dels recursos ordinaris del pressupost 2008, que a la data del 29 de maig de 2008 són
de 369.942,70 euros i, per tant, cal aprovar-lo en sessió plenària.

Vistos els articles 21.1.o) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases
de règim local, en la redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, 235.2 del Decret
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, i 37 i 38 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens
locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar inicialment la memòria valorada de l’obra local ordinària
“Ampliació i reforma de la Biblioteca del Centre Cultural Costa i Font”, amb un
pressupost de contractació de 439.224,14 euros, IVA no inclòs (509.500,00 euros amb
el 16% d’IVA), redactat a instància municipal per l’Arquitecte senyor Àngel Biurrún i
Contreras.

Segon.- Obrir un període d’informació pública de trenta dies hàbils, comptats a
partir de l’endemà de la publicació del corresponent edicte al BUTLLETÍ OFICIAL DE LA

PROVÍNCIA (BOP), perquè els interessats puguin presentar al·legacions, reclamacions o
suggeriments. Cas de no presentar-se’n, s’entendrà aprovat definitivament sense
necessitat de prendre nou dictamen, segons disposa l’article 235.2 del Decret
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, i els articles 37 i 38 del Reglament d’obres, activitats i serveis
dels ens locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, i es publicarà al BOP i al
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, segons disposa l’article 38 del citat
Reglament. Cas que se’n presentin, seran resoltes en un proper Ple. Es publicarà
també al tauló d’anuncis de la Corporació.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen dient què és una obra presentada al
PUOSC. El senyor Freixas manifesta que encara que sigui només una memòria
valorada consideren que amb les explicacions que es van donar el passat dilluns no
sembla consolidat els espais que es volen ampliar, i que s’abstindran.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de
CiU; vots en contra, cap (0); abstencions, quatre (4), del grup d’ERC; sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta,
complint-se el quòrum exigit per la llei.



4.- APROVAR, SI S’ESCAU, INICIALMENT LA MEMÒRIA VALORADA DE
L’OBRA D’URBANITZACIÓ “PROJECTE D’URBANITZACIÓ DE DIVERSOS
CARRERS DEL CASC ANTIC, 1ª FASE”

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Arquitecte Municipal senyor Josep Maria Claparols i Pericas, ha

redactat, a instància municipal, la memòria valorada de l’obra d’urbanització “Projecte
d’urbanització de diversos carrers del casc antic, 1ª fase”, amb un pressupost de
contractació d’1.088.915,75 euros, IVA no inclòs (1.263.142,27 euros amb 16% IVA
inclòs), en desenvolupament de les Normes Subsidiàries de Planejament Urbanístic
de Taradell (NSPUT).

Atès que les obres que detallen i els documents que comprenen s’adeqüen a les
previsions de les NSPUT.

Vist l’article 87.6, en relació al 113.2, del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol,
pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’urbanisme.

Vist l’article 21.1.j) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del
règim local, que estableix la competència de l’Alcalde per a l’aprovació dels instruments
de planejament de desenvolupament del planejament general no expressament
atribuïdes al Ple, així com la dels instruments de gestió urbanística i dels projectes
d’urbanització, que l’Alcalde ha delegat a la Junta de Govern Local.

Vist, no obstant, que el punt ñ) del mateix article estableix que l’Alcalde és
competent per contractar quan el seu import no superi el 10% dels recursos ordinaris
del pressupost, que són de 369.942,70 euros a data 29 de maig de 2008, i vist que el
pressupost de contractació és superior i, per tant, caldrà contractar per dictamen del Ple
i que en harmonia amb el que s’ha exposat es considera apropiada l’aprovació del
projecte també pel Ple de l’Ajuntament.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de resolució:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar inicialment la memòria valorada de l’obra d’urbanització
“Projecte d’urbanització de diversos carrers del casc antic, 1ª fase”, amb un pressupost
de contractació d’1.088.915,75 euros, IVA no inclòs (1.263.142,27 euros amb 16% IVA
inclòs), en desenvolupament de les Normes Subsidiàries de Planejament Urbanístic
de Taradell (NSPUT), i redactada per l’Arquitecte Municipal senyor Josep Maria
Claparols i Pericas, a instància municipal.

Segon.- Sotmetre’l a informació pública durant un termini d’un mes, comptat a
partir de l’endemà de la publicació última del corresponent Edicte en el BUTLLETÍ

OFICIAL DE LA PROVÍNCIA i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, perquè els
interessats puguin presentar allegacions, reclamacions o suggeriments, i amb
simultània audiència, si és necessària, dels organismes sectorials i de les
companyies subministradores afectades, segons el que estableix l’article 83.5 del
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
d’urbanisme. Cas de no presentar-se’n allegacions, reclamacions o suggeriments,
l’aprovació inicial esdevindrà aprovació definitiva sense necessitat de prendre nou
acord. Cas que se’n presentin, seran resoltes en un proper Ple. Es publicarà també al



periòdic AVUI i al tauló d’anuncis de la Corporació.
Tercer.- Una vegada aprovats definitivament, trametre un exemplar de la

memòria valorada aprovada definitivament al Pla únic d’obres i serveis de Catalunya
període 2008-2012.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen manifestant que és una obra també
presentada al PUOSC i que les obres s’iniciarien a La Plaça, a la zona del C/ de la Vila,
anar-ho fent progressivament, fins a la Pl. de les Eres, la Pl. Gili, la Pl. de Santa Llúcia i
el C/ de Sant Sebastià des de la Pl. Santa Llúcia fins a la Pl. de les Eres, prioritzant als
vianants. La senyora Coll pregunta si es farà en una fase o en varies fases i el temps,
en un any, dos anys..., responent el senyor Verdaguer que és una de les coses que
s’ha de definir, depenent de les aportacions que s’obtinguin del PUOSC i FEDER. La
senyora Coll pregunta si el C/ del Joc de la Pilota i el Pg. de Domènec Sert quedaran
igual o també es faran, responent el senyor Verdaguer que la idea més endavant seria
prioritzar per a vianants tota questa zona del C/ del Joc de la Pilota, el C/ de l’Església i
com a mínim el primer tram del PG. de Domènec Sert fina a La Caixa, però tenint en
compte que és de la Generalitat i caldria que deixés de ser-ho per poder prioritzar els
vianants ja que difícilment t’ho deixarien fer-ho. La senyora Coll assenyala que al davant
de Can Valldemunt i de Can Prat hi ha uns bassals quan plou, responent el senyor
Ledesma que ja han avisat a Carreteres de la Generalitat per què procedeixi a reparar-
ho
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de
CiU; vots en contra, cap (0); abstencions, quatre (4), del grup d’ERC; sent dotze (12) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta,
complint-se el quòrum exigit per la llei.

B.- MOCIONS

Seguidament el senyor Verdaguer manifesta que hi ha una moció de l’Alcaldia
per sotmetre a la consideració del Ple per raons d’urgència i que no estava inclosa en
l’ordre del dia. És la moció següent:

5.A.- APROVAR, SI S’ESCAU, LA MOCIÓ A FAVOR DE DECLARAR LA
FESTA DE SANT JOAN COM LA FESTA NACIONAL DELS PAÏSOS
CATALANS

PART EXPOSITIVA:
Atès que els focs de Sant Joan s’han celebrat des de fa segles arreu dels

territoris de parla catalana, des del nord deis Pirineus fins al sud del País Valencia,
passant per les Illes Balears, la Franja, Andorra i l’Alguer.

Atès que els focs de Sant Joan, encesos amb la Flama del Canigó des de 1966,
han contribuït com cap altra festa a conservar i transmetre les tradicions pròpies de la
nostra nació.



Atès que la celebració dels focs de Sant Joan ha tingut sempre un caràcter
social, col·lectiu i cerimoniós, fet que explica la seva continuïtat al llarg dels segles i la
seva vigència actual i que l’ha fet sobreviure a les diverses situacions polítiques i
socials, superant períodes històrics molt difícils al llarg dels temps.

Atès el fet que la festa de Sant Joan, arrelada en la major part dels territoris que
conformen els Països Catalans, pot contribuir a recuperar el sentit de nació d’una
comunitat històrica com a símbol d’esperança.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Donar suport a la iniciativa de reconèixer oficialment la festa de Sant
Joan com a Festa Nacional dels Països Catalans.

Segon.- Demanar als governs dels respectius territoris de parla catalana que
prenguin en consideració la iniciativa de declarar la festa de Sant Joan com la Festa
Nacional dels Països Catalans, ja que és una tradició popular arrelada en una de les
tradicions més antigues d’aquests territoris; i que emprenguin, així mateix, les accions
necessàries per fer-la efectiva.

Tercer.- Impulsar, facilitar i fer difusió de la festa de rebuda de la Flama del
Canigó a la nostra localitat.

Quart.- Comunicar aquest acord a Òmnium Cultural, organitzadora de la Flama
del Canigó.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen, que ve d’Òmnium Cultural. El senyor
Freixas diu que ho aproven i explica que Sant Joan és de les poques festes que es
celebren a tots els Països Catalans
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

6.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE



La portaveu substituta del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de
l’Ajuntament de Taradell:

1.- Que a la Junta de Govern Local del dia 28 d’abril de 2008 es va aprovar
contractar amb contracte laboral temporal a temps parcial el senyor Jordi Recoder i
Crous, com a ordenança-notificador, des del 13 de maig a l’11 de novembre de 2008.

2.- Que a la Junta de Govern Local del dia 19 de maig de 2008 es va aprovar la
pròrroga per sis meros del contracte laboral temporal a temps parcial de la senyora Ana
Marchal i Gómez, com operaria de neteja, des del 26 de maig al 25 de novembre de
2008.

3.- Que a la Junta de Govern Local del dia 19 de maig de 2008 es va aprovar la
pròrroga per nou mesos del contracte laboral temporal a temps parcial de la senyora
Montserrat Codony i Soler, com a auxiliar administrativa, des del des del 10 de juny de
2008 fins al 9 de març de 2008.

4.- Que a la Junta de Govern Local del dia 19 de maig de 2008 es va aprovar la
modificació del contracte laboral de la senyora Maria Victori i Prada, com operaria de
neteja, en el sentit que passa d’una jornada de treball del 68,75%, 27,50 hores
setmanals, de dilluns a divendres de les 16:00 a les 21:30 hores, a una jornada de
treball del 81,25%, 32,50 hores setmanals, de dilluns a divendres de les 14:00 a 15:00 i
de 16:00 a 21:30 hores.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.

7.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

El senyor Rodríguez pregunta al senyor Ledesma si ja sap quans guals amb
placa o sense placa hi ha al municipi, responent que encara no ho sap ja que és una
mica complicat i que quan ho tingui li farà arribar personalment.

El senyor Rodríguez pregunta al senyor Ledesma si els diners recaptats pels
guals aniran a arranjar voreres o a qualsevol destí, responent que tindran un destí
específic.

El senyor Rodríguez pregunta si tal com es va dir al Ple de l’abril ja està fet
l’estudi de les antenes de radiocomunicació, responent el senyor Verdaguer que s’està
endarrerint tant per causes alienes a l’Ajuntament com a l’empresa que el fa ja que
l’estudi tracta tant de valorar les instal·lacions actuals com les previstes en el futur que
tenen les tres operadores i només han rebut una resposta ràpida d’una d’elles. La
senyora Coll pregunta si s’han posat les antenes que van aixecar tanta polseguera,
responent el senyor Verdaguer que no que es van comprometre que mentre no hi
hagués quest informe no es deixaria posat cap més antena.

El senyor Rodríguez pregunta com està el tema del contracte amb el constructor
de la piscina doncs és evident que han retirat la grua i les casetes, si s’ha rescindit el
contracte, si la rescissió ha sigut amb acord o sense acord, si s’ha executat l’aval,
responent el senyor Verdaguer que des de l’últim Ple només han passat 15 dies i entre
mig han tingut una reunió amb l’empresa constructora i evidentment no és un tràmit
que es faci tan ràpid perquè s’haurà de fer una liquidació de l’estat actual de la piscina i
que a efectes legals se’ls ha requerit que continuïn les obres i ells han fet unes
al·legacions que cal respondre i que van el bon camí per què és evident que amb la
retirada de la grua i les casetes es donen més motius de que hi ha abandonament de



l’execució de les obres tot i que a nivell formal encara no consti així i, per tant, ni
nosaltres podem entrar a l’obra ni encara poder fer un altre contractació. El senyor
Rodríguez pregunta si malgrat això s’ha començat a fer algun contacte amb alguna altre
empresa, responent el senyor Verdaguer que si, que ja fa més d’un més que han fet fer
un subprojecte del que queda per executar per què hi hagin empreses que ens puguin
començar a orientar amb el cost que això tindrà i que actualment ho estan comptant i
que en una setmana tindran les primeres valoracions tot i que no seran gens
significatives perquè es tindrà que veure amb les negociacions amb els arquitectes
sobre el que s’ha executat i potser les mancances del projecte original. El senyor
Freixas manifesta que no li ha quedat clar si ha hagut o no mutu acord per rescindir el
contracte, responent el senyor Verdaguer que no donat que el mutu acord passava per
què o bé ells o bé nosaltres trobessin una empresa que agafés les obres amb les
mateixes condicions i evidentment ells no l’han trobat i nosaltres un cop sapiguem els
preus saberen si es pot arribar a aquest acord, però que ho veu molt difícil ja que és un
projecte que es va adjudicar fa uns dos anys i els IPC d’aquests dos anys suposen un
8% d’increment, i comenta que del gener a ara el ferro ha pujat un 60%.

La senyora Coll pregunta si a Taradell hi ha ordenança de civisme, més que tot
per què s’acosta l’estiu i passen aquelles motos en el moment just que fan quelcom
interessant a la televisió, per veure si amb l’ordenança si hi pot lluitar-hi i també amb
els aldarulls que a l’estiu es fan, responent el senyor Ledesma que hi ha unes
ordenances en que alguns aspectes estan regulats i en altres no i que des de fa
aproximadament dos mesos s’estan revisant totes les ordenances per adaptar-les i
adequar-les a la situació actual, que hi ha dues que s’estan ampliant, que són
bàsicament les que fan referència al tema de la via pública i convivència, i que gairebé
estan acabades, que en el tema del so hi ha un aparell de mesurar que no està
homologat i que, per tant, caldrà fer una inversió per comprar un sonòmetre i poder fer
els controls i que mentre tant ho poden fer els mossos d’esquadra, i que s’estan
regulant els aspectes que no es contemplaven en les ordenances. La senyora Coll
manifesta que té la sensació que sembla com hi hagi una miqueta de garbuix amb el
trànsit, que molts cotxes estacionats al costat de la vorera que no es pot estacionar, que
sembla que hi hagi permissibilitat, que tot hom pot fet de tot, que les zones blaves
funcionen però que en d’altres sembla que hi ha una mena de disbauxa, responent el
senyor Ledesma que les instruccions que tenen els agents de la Policia Municipal i els
Mossos d’Esquadra és la de no ser permissius, que hi ha gent que diu que són poc
permissius i que es queixen de les multes que posen, que en tot cas no hi ha cap
instrucció de ser permissius, ans al contrari en aquest aspecte.

La senyora Coll pregunta si hi ha previst fer un casal d’estiu per a la canalla, un
casal municipal, que ja sap que hi ha una escola que l’està fent, responent la senyora
Papell que es faran dos casals d’estiu, un a l’escola pública i un a l’escola concertada,
per tant des del Consell Escolar Municipal es creu convenient no ficar-se en temes que
ja absorbeixen les pròpies escoles. El senyor Freixas diu que potser per altres anys
estaria bé poder valorar això d’un casal municipal d’estiu, que s’arribaria més bé a més
gent, que es podria estudiar el tema, responent el senyor Verdaguer que les dues
escoles del poble de més alumnes ja el fan i que en tot cas haurien de plantejar-lo en
el cas que una d’elles o les dues deixessin de fer-los, però que de totes maneres es
pot estudiar.

El senyor Freixas manifesta que han detectat dues irregularitats urbanístiques,
una que fa temps que creuen que hi es activitat industrial que es fa en una zona



boscosa al polígon industrial Els Castellets i en la mateixa zona hi ha remenament de
terres en uns camps a darrera d’unes naus, responent el senyor Ledesma que aquesta
segona de remenar terres ho poden fer-ho i que s’està a l’aguait si va més enllà
s’actuarà per què no ho faci. El senyor Verdaguer manifesta, respecte de l’altre activitat,
que tal com va informar a la Comissió de Seguiment del POUM s’havia detectat fa
mesos aquesta activitat que es fa en una zona de bosc però que per les
característiques de l’activitat l’Ajuntament va considerar que l’activitat en si és bona ja
que es tracta d’un tema de reciclatge de residus de runa i en el planejament urbanístic
nou s’intenta que quedi resolta i per tant seria una irregularitat de mesos, i que allà no
s’ha trobat una solució però que si creu que han trobat una via que explicarà en el seu
moment i que mentre hi ha permissibilitat ja que es considera una activitat bona per al
municipi.

El senyor Casassas disculpa la no assistència de la senyora Morales donat que
té una filla malalta. El senyor Verdaguer desitja que es millori

El senyor Verdaguer vol que quedi constància del reconeixement a la Judit Serrat
que fa patinatge, afegint-se el grup d’ERC, i felicita el senyor Miralpeix, que està present
entre el públic, per haver estat avi.

I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a les deu del
vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-Interventor dono fe.-

L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Lluís Verdaguer i Vivet Lleonard Ferrer i Bird


